
GÜMÜŞHANE’NİN KÖSE İLÇESİNDE 41 BİN ÇAM FİDANI TOPRAKLA BULUŞTU

Gümüşhane’nin Köse ilçesine bağlı Kayadibi Köyü’nde 400 dönümlük alana 41 bin
adet çam fidanı dikildi.
Kayadibi Köyü’ne ait bozuk orman sahasındaki alanda 15 Ekim 2016 Cumartesi
günü  gerçekleştirilen  fidan  dikim  törenine  Gümüşhane  Valisi  Okay  Memiş,
Gümüşhane Milletvekili ve TBMM Çevre Komisyonu Başkanı Cihan Pektaş, Garnizon
Komutanı Albay Cezayir Danışan, Kelkit Kaymakamı ve Köse Kaymakam Vekili Naif
Yavuz, Köse Belediye Başkanı Şerif Aygün, İl Emniyet Müdürü Orhan Kar, İl
Özel İdaresi Genel Sekreteri Ekrem Akdoğan, Orman İşletme Müdürü Orhan Şen,
kamu kurum müdürleri ve vatandaşlar katıldı.
Törende yaptığı konuşmada, bozuk orman arazilerinin tamamlanması için 400
dönümlük arazide yapılan ağaçlandırma çalışmasının önemine değinen Vali Okay
Memiş;  “Gümüşhane  halkı  adına  Sayın  Veysel  Eroğlu  bakanımıza  teşekkür
ediyorum. Şehrimize çok önemli ve değerli hizmetleri var. Köse ve diğer
ilçelerimizde yapacağımız bu tür çalışmalar aynı zamanda turizm altyapısını
da oluşturuyor. Gümüşhane’nin orman varlığı ve güzelliği bizim için aynı
zamanda turizm altyapısı demek. Limni Gölü, Örümcek Ormanları gibi 6 tabiat
parkımız var. Onlar aynı zamanda bir turizm alanı gibi. Orman ve Su İşleri
Bakanlığımız  aynı  zamanda  özellikle  Gümüşhane’de  Turizm  Bakanlığı  gibi
çalışıyor. Kelkit vadisinde tarım ve hayvancılıkla ilgili bir bakanlık gibi
çalışıyor.” dedi.
İl ölçeğinde Cumhuriyet tarihinde görülmedik bir çalışma olduğunu ifade eden
Vali  Memiş;  “İlimiz,  ilçelerimiz  şantiye  ama  dağlar,  taşlar  da  artık
şantiyeye dönüştü. Büyük yatırımlar alıyoruz. Gümüşhane’nin geleceği var.
Sayın Milletvekillerimize teşekkür ediyoruz.” diye konuştu.
Gümüşhane Milletvekili ve TBMM Çevre Komisyonu Başkanı Cihan Pektaş ise
konuşmasında Orman ve Su İşleri Bakanlığı’nın ağaçlandırma çalışmalarına
büyük  önem  verdiğini  belirterek,  “Gümüşhane,  Sayın  Cumhurbaşkanımızın
başlattığı  5  bin  köye  5  bin  gelir  getirici  tür  kampanyasından  en  çok
faydalanacak illerden birisi. Bazı köylerimizi pilot bölge ilan etmiştik.
Gümüşhane orman varlığı yönünden Türkiye ortalamasının üzerinde ama yine de
bizim istediğimiz seviyede değil. Verimli olmayan alanlarımız da bayağı var.
Dolayısıyla  mevcut  alanlarımızı  verimli  hale  getirip,  rehabilite  edip,
ağaçlandırılması  gereken  yerleri  de  ağaçlandırmamız  lazım.”  ifadelerini
kullandı.
Yapılan konuşmaların ardından törene katılanlar sarıçam fidanlarını toprakla
buluşturarak can sularını verdiler. 
(Kaynak: Gümüşhane Valiliği İnternet Sitesi)
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